
 
 

 

Dagsorden bestyrelsesmøde mandag den 3. april 2023, kl. 17.00 i klublokalet 
nedenunder.  

Afbud Agi Szocka  

Referent. HHS 

Dagsorden og indkaldelse til bestyrelsesmøder skal også sendes til Morten Møller.   

1. Formanden (René) 

De enkelte udvalg skal være mere selvkørende, så bestyrelsen kan koncentrere sig 
mere om de overordnede linjer.  

Forretningsorden 

Rettes til og skal underskrives. Der laves ny dagsorden til bestyrelsesmøder. Hvert 
bestyrelsesmedlem skal byde ind med punkter til behandling. Hvis der er tid til overs 
kan der laves runde med status på de enkelte udvalg. 

Repræsentatantskabsmøde 

René og Karin var repræsenteret fra OEGK. Der kommer en stigning på 5,- pr. medlem 
til DGU. Der var større debat om DGU skulle være brugerbetalt.  

Temamøde 

Indlæg fra Holland om betaling efter hvor meget man spiller. Graduering af 
medlemskaberne. Det kunne ikke rigtig sammenlignes med vores setup, og kræver 
også meget kontrol.  

Konstituering 

Formand – René Mulvad 

Næstformand – Hans Henrik Søllested 

Kasserer – Karin Demkjær 

Hon. Sekretær – Agi Szocska  

Baneudvalg – Ove Nellemann 

Juniorudvalg – Michael Friis 

Eliteudvag – René Mulvad 

Begynderudvalg – Niels-Peter Tougaard 

Turneringsudvalg – Hans Henrik Søllested 

Regel og hcp. Udvalg – René Mulvad 

 



 

2. Næstformanden (Hans Henrik) 

Punktet udgår.  

 
3. Kasserer (Karin) 

 

Vi har købt 4 pc’ere til brug. Restbeløb går til telt der kan bruges til arrangementer. 
Karin giver Sten Nielsen besked.  

Der er søgt medlemstilskud hos Odense Kommune.  

Der indhentes børneattest fra juniorudvalg og trænere (Michael sørger for dette).  

 
4. Eliten (René) 

 
Har været I Esbjerg på træningslejr, og det var en stor succes. 
 

5. Juniorudvalg  (Michael) 
 
Der er sendt orienteringsbrev ud. Der startes træning i næste uge, og ligeledes 
starter fredag og lørdagsmatcher op.  
1. division ungdom er kommet i pulje med hold i nordjylland, det lykkedes at få 
lavet fællesweekend for at minimere kørsel.  
Theis er kommet med i juniorudvalgt som juniorrepræsentant.  
Vi skal være været for GolfExperten Fyn Tour.  
Michael har undersøgt muligheden for at få Golf US-Kids til klubben.  
Undersøger mulighed for at få match mod seniorudvalg.  
Det hele er stort set på plads med Slaget om Odense. Der mangler stadig sponsor til 
tasker.  
 

 
6. Regeludvalg 

René undersøger hvor vi er med udvalg.  

 
7. Begynderudvalg (Niels-Peter) 

Der er afholdt informationsmøde for hjælpere, og der kommet nogle nye til, hvilket 
er godt. Der er opstart i morgen (tirsdag den 4. april). Der er dog kun kaniner 
tilmeldt på trods af at Morten har sagt der er over 20 nye medlemmer allerede.  
Der skal skabes bedre brobygning til andre aktiviteter når de er færdige som 
kaniner. 
 

 
8. Baneudvalg (Ove)  

Der har været møde 13. marts. Trappe på syd 1 afventer nyt tilbud. Klokke og skilte 
på Syd 5. Der er bestilt skilte og være klar til sæsonstart. Klokken skal anvendes 
INDEN man går på green.  
Der blive banevandring i udvalget i maj i forhold til klipning af rough, så det kan 
meldes ud til medlemmer. Center indkalder til dette.  
Nord 1 får ros for det nye teested. 
Vest 1’s nye teester er klar til sæsonstart.  
Nyt indspilsområde står klar senest sæsonstart 2024.  
Trackmann-range er udskudt af centeret pga. økonomi.  



HH har aftalt møde Bendy den 11. april vedr. tordenvarsling.  
Langt de fleste kan heldigvis godt forstå de mange banelukninger pga. vand. 
Desværre nogen der klager.  
Hcp. regulering er startet 1. april.  
Afstandsmarkeringer beholdes som de er, da flere pæle eller forhindringer for 
greenkeepere ikke ønskes.  
Boldvaskere er tømt pga. frost. Hvis der skal sprit i giver det klager over pletter på 
tøj.  
Der undersøges mulighed for vandopsamling og der er søgt om 25.000 m3 bassiner.  
Måtterne skiftes løbende på driving range. Men der er flere som er bundslidte.  
René tager et kig på det sammen med Morten. Bolde kigges også efter.   
 

 
9. Turneringsudvalg (Hans Henrik) 

Åbningsturneringen er overtegnet, hvilet er meget positivt.  
Ægteparturnering er i gang med blive overdraget til det nye udvalg. Karin er 
fortrøstningsfuld. 
 

 
10. Eventuelt 

 
Erik Kolmos arrangement 24/4. Der er pt. 22 tilmeldt.  
Kommunikation – udskydes til næste møde.  
Strategi – mødedag incl. golf – René kommer med forslag.  
Næste BS møde den 1. maj, kl. 17.00 


